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В статье анализируются проблемы, связанные с неурегулированностью условий и режима испол-
нения меры пресечения в виде домашнего ареста, связанных с обеспечением права на охрану здоровья 
лица, подвергнутому домашнему аресту. Исследуется генезис данной меры пресечения, определяется 
содержание нормы ст. 107 Уголовно-процессуального кодекса РФ в действующем законодательстве, 
приводится анализ судебной практики и статистических данных. Констатируется, что суды и органы 
ФСИН России могут устанавливать конкретно-определенные правила для лиц, подвергнутых домаш-
нему аресту, в частности направленные на реализацию права на охрану здоровья. Вносятся предложе-
ния о совершенствовании уголовно-процессуального законодательства в данной сфере. 
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The article analyzes the problems involving misregulation of conditions and control arrangements 

of the preventive measures in the form of house imprisonment related to ensuring the right to protection 

of health of a person subjected to house imprisonment. The genesis of this pre-trial restriction is being 

studied, the content of this provision of law in the current legislation is determined, an analysis of judicial 

practice and statistical data is provided. It is stated that the bodies of the Federal Penitentiary Service of 

Russia can establish specific rules for persons subjected to house imprisonment, in particular, related to 

ensuring the right to health protection. Proposals are being made to amend the criminal procedure law in 

this area. 
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